
Protokół nr 51/ 2018 

posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 19 lipca 2018 r. w godz. 15:30 – 17:15  w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Józef Wiesław Murawko  – przewodniczący Komisji, 

2. Wojciech Malesiński      – wiceprzewodniczący Komisji, 

3. Zbigniew Roman De-Mezer  

4. Zdzisław Koncewicz 

5. Karol Korneluk 

6. Anna Ruszewska 

7. Andrzej Turowski  

                                                                                                                                                                  

W posiedzeniu udział wzięli:                                                                                                                                                                                                                                                          
1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk                                                                                        

2. Ewa B. Sidorek – Zastępca Prezydenta                                                                                                                                                                                       

3. Wiesław Stelmach –Skarbnik Miasta                                                                                                  

4. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. BF                                                                                                                                                                                                                            

5. Maja Wawrzyniak  – Wydz. Spraw Społecznych                                                                                 

6. Małgorzata Włoskowska– Naczelnik Wydz. AGP.                                                                                

7. Leszek Andrulewicz – Prezes PWiK                                                                           

8. Tadeusz Szaciło – Prezes PEC                                                                             

9. Jerzy Gałązka – Naczelnik Wydz. OSGK                                                                                       

10. Dariusz Bogdan – Prezes PNT                                                                          

11.Dorota Sidorowicz – Wydział Oświaty,  Wychow. i Sportu                                                                

12.Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geod., Gosp. N. i R.                                                          

13.Jarosław Lebiediew – Prezes ZBM TBS                                                                                             

14.Tomasz Drejer – Dyrektor ZDiZ                                                                                              

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Posiedzeniu przewodniczył Józef Wiesław Murawko, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 50/2018 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                    

w dniu 21 czerwca 2018 r. 

2. Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Spółka                               

z o.o. w 2017 roku. 

3. Informacja z działalności Spółki Park Naukowo–Technologiczny Polska-Wschód                                

w Suwałkach Sp. z o.o. w roku 2017. 

4. Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka                  

z o.o. w roku 2017.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Samorządowi 

Województwa Podlaskiego. 



6. Zaopiniowanie  projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Suwałki na lata                  

2016-2020.   

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz 

wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych                   

w strefie i sposobu ich pobierania.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Wodociągów                     

i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną  odpowiedzialnością, wykonania zadania 

własnego Gminy Miasta Suwałki z zakresu zagospodarowania wód opadowych                                      

i roztopowych. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Suwałk 

uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych.  

10. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu południowej części ulicy Stanisława Staszica w Suwałkach. 

11. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego ograniczonego ulicami 24 Sierpnia, Zarzecze, 

Bakałarzewską oraz rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach. 

12. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  terenu graniczącego z cmentarzem komunalnym                      

w Suwałkach. 

13. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Jeleniewo zadań 

publicznych w zakresie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3. 

14. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Suwałk. 

15. Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród. 

16. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie planowania                          

w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli,              

a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto 

Suwałki oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie objęcia akcji Wigry Suwałki Spółki Akcyjnej. 

18. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok.  

19. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

20. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 50/2018 posiedzenia Komisji Finansowo Budżetowej odbytego                    

w dniu 21 czerwca 2018 r. 

 

Przewodniczący Józef W. Murawko zapytał o uwagi i wnioski do protokołu.                       

Józef W. Murawko  do protokołu nie zgłoszono uwag, wobec czego  protokół nr 50/2018  został 

przyjęty przez aklamację.  



Ad pkt. 2 

Informacja z działalności Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej w Suwałkach Spółka                               

z o.o. w 2017 roku. 

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Komisja przyjęła Informację z działalności „Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej                                  

w Suwałkach Spółka  z o.o. w 2017 roku. 

 

Ad pkt. 3 

Informacja z działalności Spółki Park Naukowo–Technologiczny Polska-Wschód                                

w Suwałkach Sp. z o.o. w roku 2017. 

Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu.   

 

 Radny K. Korneluk  zapytał jak wygląda kwestia korekt finansowych? Prezes Parku                    

D. Bogdan przestawił wyniki spłat dwóch  korekt finansowych, których sprawy toczą się w Sądzie 

Administracyjnym. 

 

Komisja przyjęła Informację z działalności Spółki Park Naukowo–Technologiczny Polska-

Wschód   w Suwałkach Sp. z o.o. w roku 2017. 

 

Ad pkt. 4 

Informacja o działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka                  

z o.o. w roku 2017.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Komisja przyjęła Informację o działalności Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji                           

w Suwałkach Spółka  z o.o. w roku 2017.  

 

Ad pkt. 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Samorządowi 

Województwa Podlaskiego. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, w którym udziela się z budżetu 

Miasta pomocy rzeczowej w postaci wózka do transportu chorych w celu uregulowania tytułu 

własności niezbędne jest udzielenie pomocy rzeczowej Samorządowi Województwa Podlaskiego w 

postaci ww. sprzętu z przeznaczeniem na potrzeby  Szpitala Wojewódzkiego im. dr. Ludwika 

Rydygiera w Suwakach. 

 Zastępca Prezydenta E. B. Sidorek wniosła do postawy prawnej dodatkową pozycję 1349, 

która wchodzi w życie 20 lipca br., która wejdzie do projektów uchwał na już na Sesję Rady 

Miejskiej w dniu 25 lipca br.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 



Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej Samorządowi Województwa Podlaskiego. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6                                                                                                                                                         

Zaopiniowanie  projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Miasta Suwałki na lata                  

2016-2020.   

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił istotne zmiany w wieloletnim programie 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy, w którym między innymi jest sprzedaż mieszkań 

komunalnych położonych  w budynkach wspólnot mieszkaniowych dotychczasowym najemcom.  

 Radny K. Korneluk  jak będzie weryfikowana ilość mieszkań przeznaczonych do sprzedaży? 

Odpowiedział Prezes J. Lebiediew, że będzie to wartość szacunkowa, na dzień dzisiejszy nie jest 

znana ta ilość.  

 Naczelnik Wydziału R. Wysocki wprowadził  drobną korektę w  rozdziale 4 ust. 2 pkt 5, 

zamiast słowa „min.” powinno być „minimum”, oraz powinno być w ust. 4 jednolity tekst Kodeksu 

Cywilnego 2018 r. 

 Radny Z. Koncewicz zapytał o budynki wpisane do rejestru  zabytkowych czy znajdują się 

w tych budynkach wykupione mieszkania? Prezes J. Lebiediew odpowiedział, że oczywiście są 

takie mieszkania, tylko było błędem pozwolenie na wykup, ponieważ teraz mieszkańcy nie mają 

środków na remont budynku, elewacji, na wymianę dachu, na centralne ogrzewanie. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania.  

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały zmieniającej uchwałę                           

w sprawie przyjęcia Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem 

Gminy Miasta Suwałki na lata  2016-2020.   

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania oraz 

wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na drogach publicznych                   

w strefie i sposobu ich pobierania.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

  Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił zmiany w projekcie uchwały, które został 

skorygowane  i poprawione po przeanalizowaniu przez prawników.  

 Radny Z. Koncewicz zapytał czy można poczekać do rozstrzygnięcia i podania wyroku,                

a  wtedy podjąć uchwałę? Dyrektor T. Drejer odpowiedział, że poprzednią uchwałę 



zakwestionował regulamin  i wskazał błędy Sąd Administracyjny w Białymstoku, jak również swoje 

uwagi wniosło Stowarzyszenie „Na Drodze”.  

 Radny W. Malesiński zapytał jakie było stanowisko w Sądzie ? Dyrektor T. Drejer 

odpowiedział, że na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze wyroku Sądu. 

Radny K. Korneluk  zapytał czy  w wyroku Sądu z uzasadnieniem, a w stanowisku rzecznika 

Sądu mogą być różnice? Radny W. Malesiński odpowiedział, że rzecznik Sądu przekazuje tylko 

informację. Najważniejsza jest sentencja wyroku.  

Radny Z. R. De-Mezer przedstawił na piśmie uwagi do uchwały, a mianowicie źle są 

cytowane podstawy prawne do uchwały.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych  

przeciw    – 2 radnych 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie ustalenia strefy 

płatnego parkowania oraz wysokości stawek opłat za postój pojazdów samochodowych na 

drogach publicznych  w strefie i sposobu ich pobierania.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Przedsiębiorstwu Wodociągów                     

i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną  odpowiedzialnością, wykonania zadania 

własnego Gminy Miasta Suwałki z zakresu zagospodarowania wód opadowych                                      

i roztopowych. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

 Prezydent Cz. Renkiewicz – w związku ze zmianą prawa o wodach opadowych                                       

i roztopowych nastąpiła konieczność zmiany ww. uchwały. 

 Radny Z. R. De-Mezer  wniósł uwagi do uchwały dotyczące podanych błędnie podstaw 

prawnych. Przedstawił  poprawny zapis podstawy prawnej o gospodarce komunalnej z Dziennika 

Ustaw   z 2017 r. powinna być poz. 827.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili więcej wniosków i przystąpili do głosowania z propozycją  

rannego Z. R. De-Mezera. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie powierzenia 

Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji w Suwałkach Spółka z ograniczoną  

odpowiedzialnością, wykonania zadania własnego Gminy Miasta Suwałki z zakresu 

zagospodarowania wód opadowych  i roztopowych. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 



Ad pkt.  9 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Suwałk 

uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód opadowych lub roztopowych.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

 Radny K. Korneluk zapytał dlaczego Prezydent będzie ustalał wysokość ww. opłaty a nie 

PWiK w Suwałkach? Naczelnik Wydz. J. Gałązka odpowiedział, że wynika to z przepisów ustawy                            

o gospodarce komunalnej. Wysokość opłat zostanie  ustalona Zarządzeniem Prezydenta Miasta 

Suwałk, po ostatecznym skalkulowaniu wszystkich kosztów związanych z utrzymaniem kanalizacji 

deszczowej oraz ustaleniu powierzchni terenów, z których wody deszczowe i roztopowe 

odprowadzane są do kanalizacji deszczowej.  

 Radny K. Korneluk zapytał jakie będzie obciążenie finansowe w stosunku rocznym dla  

mieszkańca Suwałk odnośnie opłat dot. ww. uchwały? Prezes L. Andrulewicz, odpowiedział, że 

taka opłata nie została jeszcze naliczona i przedstawiona przez Przedsiębiorstwo Gospodarki 

Wodnej Wody Polskie. Wysokość opłaty w przeliczeniu na 1 m2 powierzchni dachu – 1,28 zł.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie powierzenia 

Prezydentowi Miasta Suwałk uprawnień do ustalania opłat za odprowadzanie wód 

opadowych lub roztopowych.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad pkt.  10 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego rejonu południowej części ulicy Stanisława Staszica w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

 M. Włoskowska Naczelnik Wydziału przedstawiła ww. plan zagospodarowania 

przestrzennego wraz z wniesionymi wnioskami, które zostały uwzględnione a dotyczyły zmiany 

funkcji terenów w odniesieniu do działek  z przeznaczeniem pod zabudowę mieszkaniową 

jednorodzinną oraz przekształcenia terenu przeznaczonego pod drogę publiczną. Przyjęte                          

w projekcie planu ustalenia są wyrazem polityki przestrzennej miasta w odniesieniu do tego 

obszaru i mają na celu umożliwienie zagospodarowania go z zachowaniem: zasad ładu 

przestrzennego, efektywnego gospodarowania przestrzenią oraz walorów ekonomicznych.  

 Radny Z. R. De-Mezer podziękował p. Naczelnik M. Włoskowskiej i p. Naczelnikowi                        

J. Gałązce za zajęcie się sprawą osób zgłaszających uwagi do planu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 



wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego rejonu południowej części ulicy Stanisława Staszica                      

w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego ograniczonego ulicami 24 Sierpnia, Zarzecze, 

Bakałarzewską oraz rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

 M. Włoskowska Naczelnik Wydziału przedstawiła ww. projekt uchwały. Obszar 

charakteryzuje się korzystną dostępnością komunikacyjną dla pieszych, rowerzystów i pasażerów 

komunikacji miejskiej i indywidualnej. Teren jest w większości zabudowany i uzbrojony                        

w wodociąg, kanalizację deszczową, sieci elektroenergetyczne i telefoniczne. Dominującą 

zabudową jest zabudowa mieszkalna jednorodzinna. Część  obszaru znajduje się w strefie ochrony 

sanitarnej cmentarzy.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego ograniczonego ulicami 24 Sierpnia, 

Zarzecze, Bakałarzewską oraz rzeką Czarną Hańczą w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad pkt.  12 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  terenu graniczącego z cmentarzem komunalnym                           

w Suwałkach. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

 M. Włoskowska Naczelnik Wydziału przedstawiła ww. plan zagospodarowania 

przestrzennego. Celem sporządzonego planu jest stworzenie reguł prawnych, pozwalających na 

prawidłowe rozwiązania przestrzenne określenie między innymi: przeznaczenia i zasad 

zagospodarowania i uporządkowania terenu, określenie zasad zabudowy, ustalenie zasad                                 

i sposobu skomunikowania terenów przeznaczonych pod zabudowę, określenie zadań publicznych, 

w szczególności wynikających z potrzeb kształtowania przestrzeni publicznych, w tym terenów 

komunikacji publicznej oraz wyposażenia w infrastrukturę społeczną i techniczną, stworzenie 



podstawy prawnej do podejmowania i realizacji działań inwestycyjnych w granicach objętych 

planem. 

 Radny Z. R. De-Mezer przedstawił na piśmie dla p. Naczelnik uwagi dot. podstawy prawnej 

w ww. uchwale.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  terenu graniczącego z cmentarzem 

komunalnym w Suwałkach. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

 

Ad pkt.  13 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie powierzenia Gminie Jeleniewo zadań 

publicznych w zakresie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

 E. Sidorek  Zastępca Prezydenta przedstawiła projekt uchwały, który wynika z prośby                    

o dofinansowanie miejsc  opieki dla 6 dzieci z terenu miasta Suwałk, uczęszczających do 

niepublicznego Żłobka w Jeleniewie. Wniosła autopoprawkę do podstawy prawnej w ww. uchwale. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie powierzenia Gminie 

Jeleniewo zadań publicznych w zakresie opieki nad dziećmi w wieku do lat 3. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad pkt.  14 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym dla uczniów 

zamieszkałych na terenie Miasta Suwałk. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

 E. Sidorek  Zastępca Prezydenta wniosła autopoprawkę do podstawy prawnej w ww. 

uchwale. Poinformowała, że zmiany w uchwałach oświatowych związane są z  wprowadzeniem  

RODO. Wnioski dot. przyznawania stypendium oraz przyznawania zasiłku szkolnego,  zostały                      

w znacznym stopniu poprawione  i uproszczone.   

 



 Radny Z. R. De-Mezer wniósł uwagę dot. zapisu, że wniosek teoretycznie może złożyć 

dyrektor pracowników służb społecznych. Uznał, że w praktyce ww. fragment nie będzie miał 

zastosowania  w Suwałkach.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały                      

w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym 

dla uczniów zamieszkałych na terenie Miasta Suwałk. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Ad pkt.  15 

Zaopiniowanie  projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie kryteriów i trybu 

przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego funduszu nagród. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

 E. Sidorek  Zastępca Prezydenta wniosła autopoprawkę do podstawy prawnej w ww. 

uchwale. Wniosła autopoprawkę do pkt. nr 8 w załączniku do uchwały dot. opinii Rady 

Pedagogicznej.  

 Radny Z. R. De-Mezer przedłożył wyciąg z Rozporządzenia Ministra Edukacji  Narodowej 

w sprawie szczegółowych kwalifikacji wymaganych od nauczycieli (dot. pkt. 5 w załączniku do 

uchwały cyt. „przedmiot, którego nauczyciel naucza w największym wymiarze”).  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały                

w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla nauczycieli ze środków specjalnego 

funduszu nagród. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad pkt.  16 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie planowania                             

w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc zdrowotną dla nauczycieli, a 

także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych prowadzonych przez Miasto Suwałki 

oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu.  

 



 E. Sidorek  Zastępca Prezydenta wniosła autopoprawkę do załącznika  uchwały, która 

dotyczy poprawności językowej zapisu we wniosku w pkt. 2., powinno być cyt. „W sprawie danych 

osobowych może Pan/Pani kontaktować się pod adresem”. 

 Radny Z. R. De-Mezer wniósł uwagę dot. zapisu odnośnie podawania nr PESEL. Zastępca 

Prezydenta E. Sidorek odpowiedziała, że wyjaśni ww. zapis, czy jest konieczność podawania                      

nr PESEL.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za głosowało     – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały              

w sprawie planowania w budżecie Miasta Suwałki środków finansowych na pomoc 

zdrowotną dla nauczycieli, a także określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli przedszkoli, szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez Miasto Suwałki oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

 

Ad pkt.  17 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie objęcia akcji Wigry Suwałki Spółki Akcyjnej. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu.   

 

 E. Sidorek  Zastępca Prezydenta wniosła autopoprawkę do podstawy prawnej w ww. 

uchwale. 

 Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, spowodowany intencją władz 

samorządowych w zakresie objęcia 200 udziałów, związana jest ze zwiększeniem finansowania 

działań na rzecz rozwoju piłki nożnej w Suwałkach, jak również z szansą pozyskania strategicznych 

sponsorów dla tego sportu.  

 Radny Z. Koncewicz co to znaczy 200 akcji w podwyższonym kapitale zakładowym ? 

Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że Spółka rozpoczęła procedurę podwyższenia kapitału 

zakładowego – emisję nowych akcji. Akcje będą skierowane do kręgu potencjalnych  

akcjonariuszy, którzy chcą objąć akcje w Spółce Wigry Suwałki.   

 Radny Z. Koncewicz zapytał komu zostanie pomniejszone dofinansowanie w kwocie 200 

tys. zł ? W. Stelmach Skarbnik Miasta odpowiedział, że przedstawi w autopoprawce do projektu 

budżetu.  

 Radny W. Malesiński zapytał miasto będzie miało swoich przedstawicieli  w Radzie 

Nadzorczej Spółki?   

 Prezydent Cz. Renkiewicz odpowiedział, że miasto będzie chciało mieć swego 

przedstawiciela w Radzie Nadzorczej.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 



wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie objęcia akcji 

Wigry Suwałki Spółki Akcyjnej. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad pkt.  18 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian  w budżecie miasta na 2018 rok.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu.   

 

 W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił projekt  zmian w budżecie. Zmiany nastąpiły po 

stronie dochodów, wynikają one z  pozyskania środków zewnętrznych tj. projekt na rewitalizację 

łaźni i bulwarów nad rzeką Czarną Hańczą oraz zwiększenie dochodów wynikających z realizacji  

dochodów własnych tj. wpływów podatkowych. Zmiany po stronie wydatków dotyczą inwestycji                   

w mieście Suwałki. Zostaną zwiększone środki na wykupy nieruchomości. Kwota 50 tys. zł. na  

opracowanie dokumentacji technicznej zagospodarowania terenów sportowych przy Szkole 

Podstawowej nr 5  w Suwałkach. Dofinansowanie 89 tys. zł. dla Muzeum Okręgowego                                  

w Suwałkach na opracowanie dokumentacji do nowej wystawy w Muzeum Marii Konopnickiej po 

modernizacji budynku. Wydatki na zwiększenie ilości kamer na stadionie piłkarskim, poprawienie 

warunków bezpieczeństwa na ww. obiekcie. Skarbnik wspomniał, że mogą być wniesione 

autopoprawki związane z decyzją Samorządu Województwa Podlaskiego  w sprawie wsparcia  

lotniska.   

 Radny K. Korneluk  zapytał skąd wynikają tak duże koszty na opracowanie dokumentacji 

dla Muzeum. Zastępca Prezydenta E. Sidorek odpowiedziała, że dokumentacja jest wysoko 

specjalistyczna , a wystawa będzie bardzo nowoczesna.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0  

wstrzymało się od głosu  – 2 radnych 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 

na 2018 rok.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

 

Ad pkt.  19                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu.   

 

  W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej dotyczące wydatków i przychodów w poszczególnych latach, oraz zestawienie 

przedsięwzięć rozłożonych na lata.  



Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2  radnych 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

Ad pkt.  20                                                                                                                                

Wolne wnioski.  

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

Na tym protokół zakończono.     

  

      

      

      Przewodniczący 

Komisji Finansowo–Budżetowej 

Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

Józef  Wiesław Murawko 

 

 

 
             Protokół sporządziła:       

              

  Elżbieta Polańska 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej  

      Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


